
 
 

Generalforsamling i afd. 5, Rosnæs d. 4. sept. 2024. 
 

1   Valg af dirigent og mødesekretær. 
     Dirigent: Jeanne Kruse 
    Mødesekretær: Vibeke Hansen. 
 
2   Afdelingsbestyrelsens beretning for perioden siden sidste møde. 
    Bitten Danbard  berettede om bestyrelsens tur til Præstø, Vordingborg og Nykøbing, 
    hvor der blev set på forskellige former for rækkehus- og lejlighedsbyggerier . 
    Tirsdagsklubben er meget aktiv med møde hver tirsdag og en del ture ud af huset. 
    Det blev atter sagt, at klubben er for alle i afd. 5. 
    Der blev afholdt loppemarked i samarbejde  med afd. 7 i august måned. 
    Der er blevet afholdt alle planlagte bestyrelsesmøder, og Bitten takkede 1944 for god 
    opbakning i forbindelse med fraflytning. 
    Til sidst en tak til vores viceværter, som alle er så glade for. 
    Beretningen blev godkendt. 
 
3   Godkendelse af afdelingsbestyrelsens driftsbudget for det kommende år . 
     Kort orientering om budgettets opbygning. Der blev atter gjort opmærksomt på , at lejere kan 
    undlade glas-og kummeforsikring, da den indgår i BS 1944 . 
    Der bliver heller ikke huslejestigning i kommende år. 
    Budgettet blev godkendt. 
 
4   Indkomne forslag. 
    Der var ingen forslag. 
 
5   Valg til afdelingsbestyrelsen . 
     Jack Rasmussen er fraflyttet. 
     Jens Jensen ønskede ikke genvalg til bestyrelsen men stillede op som suppleant. 
     
     Hans Christensen blev valgt i stedet  for Jack Rasmussen 
     Vibeke Hansen blev valgt i stedet for Jens Jensen 
     
    Jens Kofod blev suppleant i stedet for Vibeke Hansen 
    Jens Jensen blev suppleant i stedet for Hans Christensen 
  
6   Valg til repræsentantskabet 
     Hans Christensen blev valgt i stedet for Jens Jensen 
     Suppleant  Vibeke Hansen. 
 
7   Evt. 
     Jeanne Kruse orienterede kort om status ang. renovering og genhusning. 
 
 
Mødesekretær 
Vibeke Hansen                                                      
 


